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Etelä-Karjalan hyvinvointialueen hallitus on 20.12.2022 § 240 päättänyt 
tarjouksen tekemisestä Etelä-Karjalan kuntien omistuksessa olevien 
Socom Oy:n osakkeista: 
 
Hyvinvointialueiden käynnistyessä ja sosiaali- ja terveydenhuoltopalvelujen 
siirtyessä Eksotelta Etelä-Karjalan hyvinvointialueelle kunnat eivät enää voi 
omistajina sosiaalialan osaamiskeskuksissa. Laki sosiaalialan 
osaamiskeskustoiminnasta annetun lain 1 §:n muuttamisesta (594/2022) 
vahvistettiin 8.7.2022. Kyseessä on sosiaalialan osaamiskeskuksia 
koskeva lakimuutos, jossa hyvinvointialueet korvasivat aiemmin laissa 
mainitut kunnat ja kuntayhtymät. Laki tulee voimaan 1.1.2023 ja 
ensimmäisessä pykälässä todetaan seuraavaa: "Osaamiskeskuksen voivat 
muodostaa kunkin toimialueen hyvinvointialueet yhdessä yliopistojen, 
ammattikorkeakoulujen ja muiden sosiaali- ja terveysalan oppilaitosten, 
maakunnan liittojen, aluehallintovirastojen, järjestöjen ja yritysten sekä 
muiden sosiaali- ja terveysalalla toimivien eri tahojen kanssa". 
 
Eksoten omistamat osakkeet ovat siirtymässä lain nojalla vuoden 
vaihteessa Etelä-Karjalan hyvinvointialueelle. Etelä-Karjalan 
hyvinvointialue esittää kunnille, että kunnat myisivät hyvinvointialueelle 
heidän omistuksessaan olevat osakkeet. Hyvinvointialue on valmis 
ostamaan kuntien omistamat A-osakkeet hintaan 200 €/osake. 
 
Aluehallitus pyytää kuntia hyväksymään myynnin niin, että osakaupat 
toteutettaisiin vuoden 2023 aikana. 
 
Parikkalan kunta omistaa kolme Socom Oy:n osaketta arvoltaan yhteensä 
600 €. 
 
Esittelijä: Kunnanjohtaja Pääkkö Mervi 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus hyväksyy Socom Oy:n osakkeiden myynnin Etelä-Karjalan 
hyvinvointialueelle 600 eurolla ja valtuuttaa kunnanjohtajan hyväksymään 
ja allekirjoittamaan oheisen mallin mukaisen kauppakirjan. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 


